
Zápis č. 2/2014 
ze zasedání  Výkonného výboru SZM, 

dne 2.4.2014, Praha, AČR 
 
 
 
Přítomni: pp. Smrž, Křovina, Honzák, Svoboda, Vostatek, Jenčovský, Kout, 
sl.Kulháková, pí.Kneblová 
Koordinátor: pí. Švejdová 
Hosté:  Vicepresident pro motocyklový sport Martin Sodomek,  
             Generální sekretář FMS Karel Nauš 
 
Jednání zahájil předseda výboru p.Smrž  
 
1. Schválení zápisu 

Byl schválen zápis č. 1/2014 z posledního jednání VV SZM. 
 
2. Reprezentace  ČR SZM 

VV projednal a schválil navržené SZM reprezentanty ČR. Jednotliví jezdci budou 
osloveni dopisem předsedy VV SZM. Nabízené zařazení do reprezentace musí 
jezdec odsouhlasit.  Zástupci disciplín předloží předsedovi VV aktuální materiály 
o jezdci – profil jezdce - jako podklad pro „prezentační materiál repre týmu“. 
VV  pozve na příštího jednání VV navrženého manažera reprezentačního týmu a 
dopracuje vymezení funkce manažera. 
 

3. M MČR SZM – první podnik při IMRC – Slovakiaring 
Národním delegátem pro tento podnik je p. Ittner. Předseda výboru p.Smrž 
odpověděl na dotaz p. Kouta ohledně použití pneumatik na tomto podniku: 
Dunlop a Pirelli budou moci na okruzích prodávat pouze oficiální prodejci, jezdci 
však mohou použít i své pneu, zakoupené  mimo okruh. 

 
4. Schválení sportovních řádů SZM 

VV SZM schválil sportovní řády pro rok 2014 pro jednotlivé disciplíny. Tyto jsou 
v současné době zveřejněny na webu Autoklubu ČR. 

 
5. Jednání s TV o přenosech podniků SZM 2014 – současný vývoj projektu 

Jednání s TV nadále pokračuje ve spolupráci s gen. sekretářem FMS AČR. 
 

6. Rezignace p. Vostatka na post člena VV SZM 
VV obdržel dne 12.3. e-mailovou poštou rezignaci p. Vostatka na post člena VV 
SZM. Výbor  žádost p. Vostatka  projednal na svém zasedání a rezignaci přijal. 

  
7. Různé 

 GS p.Nauš předložil výboru „Podklad pro VV svazů a federací AČR pro 
Statut reprezentanta ČR“ a seznámil výbor s jeho zněním 

 GS p. Nauš seznámil s výsledkem jednání Nadačního fondu Autoklubu 
ČR, především pak s možností navrhnout Nadačnímu fondu kandidáty 
vhodné pro možné čerpání finančních prostředků z tohoto fondu, a to do 
15.5.2014 



 p. Křovina seznámil výbor s přípravou delegací, dílčí problémy s kolizí 
termínů byly vyřešeny. 

 Školení jezdců i činovníků probíhají standardně, nebyly zaznamenány 
vážnější potíže. Některým jezdcům není jasné pojištění, pro příští rok SMS 
Hořice  navrhuje přizvat pracovníka pojišťovny. 

 pí. Švejdová informovala členy VV o přípravě sezóny z hlediska 
sekretariátu.  Výše dotací z MSMT ještě není známa.  
 

  
 

Zapsala: Yvona Kneblová 
Schválil: Martin Smrž 
 
 


